
 

Styremøte Løren FAU 25.11.2024 

 

Møtedato: 25.11.24 

Tilstede: Sten, Gunhild, Hege, Monica, Tanja, Josefine, Sam, Hanne, Anne, Monica 

Referent: Hanne Kirkebø 

 
Agenda: 

1. Vi inviterer rektor Eli til å snakke om sine ønsker for samarbeidet og til å dele 
sine bekymringer og ønskede fokusområder for FAU. Hvordan ser hun for seg 
et godt samarbeid med FAU? 

2. Bjørg deler sine erfaringer. 
3. Resten av årshjulet settes. 
4. 17. Mai og skoleballet. Hva er ansvarsområdene til FAU? 
5. Godkjenning av regnskapet 
6. Fastsettelse av gruppene og valg av kontaktpersoner. 

 

 

 

 

1) Eli 

Samarbeid med FAU-  

Eli refererer til det hun tidligere har sagt om samarbeid med FAU, at hun anser det 

som godt, og svarer på spørsmål. 

Om foreldremøte: Foreldremøter vil komme i uke 6 og 7. Tema vil være leselyst.  

Hva slags samarbeid har Løren skole med andre skoler i området: Skolen 

samarbeider mest i enkeltsaker. Om samarbeid med andre skoler for FAU synes Eli 

det er fint. 

Spørsmål om bygging av ny ungdomsskole: Løren skole får ikke informasjon om 

byggingen av ungdomskolen. Eli er ikke bekymret for byggeperioden og har god 

erfaring med samarbeid med utbyggere rundt skolen.  

FAU må finne ut hvordan vi skal holde løpende kontakt i forhold til utbygging av 

ungsomskole. 

Hjertesone: Første møte 21. januar 08.30-10.00. Møtet avholdes på Løren skole.  

- Besluttes at nærmiljøgruppa stiller 

- Anbefales at 2 personer stiller. 



-  

Eli legger frem Løren skole sin strategiske plan: Planen er nå endret fra å skulle følge 

året til å følge skoleåret. Strategisk plan for 2024 vil nå fortsette frem til sommeren. 

Da kommer det en ny.  

Kartleggingsprøver høsten 2024 3. klasse viser at 40% av 3. klassingene er utenfor i 

1, 2, 3 eller 4 av områdene som det måles på: språkforståelse, ordlesing, staving og 

tekstlesing.  

12% som trenger oppfølging. Det er naturlig å ha ca 10% som er utenfor.  

Strategisk plan fokuserer på lesing og matte.  

Egne planer for matte, lesing, Pluss-avdelingen og AKS 

 

Eli redegjør for innkjøp av bøker.  

 

Eli redegjør for bruk av biblioteket. Vi har ikke lenger bibliotekar. Bibliotekar sluttet og 

da var det ikke aktuelt å ansette en ny, men det er åpent der når det er leksehjelp og 

lærerne er der ukentlig med barna.  

Bolle for bok- er velkomment. Skolen vil ta imot bøkene hvis dette organiseres.  

Det kommer flere spørsmål og forslag til bruk av biblioteket. Dette bør tas med videre 

i FAU sitt arbeid. Som for eksempel- er det mulighet for å ha et tilbud for 5.-7. klasse 

på biblioteket etter skolen?  

 

2) Bjørg deler sine erfaringer. 
 
Bjørg var ikke tilstede- punktet utsettes.  
 
 

3) Resten av årshjulet settes. 
 

Møter: Leder og nestleder setter opp to alternativer for hver måned og legger det ut 

på wats-ap for avstemming.  

Mandag 10. mars med hele FAU 

Fra driftsstyret: Vi bør følge med på budsjettet for helsesøster- gå fra 3 til 1. 

Skolehelsetjenesten vil mest sannsynlig få mindre budsjett.  

Å følge opp at vi får svart ut dette. Læringsmiljøgruppa 

 

 



 

 

4) 17. Mai og skoleballet. Hva er ansvarsområdene til FAU? 
Hilde sender en e-post til de som er meldt inn som 17. mai ansvarlige 
 

5) Godkjenning av regnskapet 
Regnskapet er ikke klart. Godkjennes neste møte. 
 

6) Fastsettelse av gruppene og valg av kontaktpersoner. 
 
 


